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3 精彩广场www.parkstone-international.com

规格：145×162 mm，5.7×6.4 in
256页，大约120幅图。带有防尘套的硬皮封面。

RMB 88

精彩广场

百万广场收藏包括超过70个品种，涉及两个系列：“专著”系列和“主题”系列。这套精选收藏

本，被译为13种语言的畅销书，使读者在可以接纳的价格7.99英镑/12.95美元/9.95欧元，收藏到

全球最精美的艺术佳作。每本书256页，包括120幅各色画作及复制品，以及主题文章。2016年的

书目包括：

The Mega Square collection encompasses over 70 titles, including two series: Monographs and Themes. 
This collection, translated into 13 languages and including best-selling titles, offers readers a practically 
formatted and affordable insight into the world of art with a price of only 88 RMB. Each book is made 
up of 256 pages, including 120 assorted image reproductions and a subject-specialised text.

2017 titles include:

New

978-1-68325-168-2



4精彩广场 www.parkstone-international.com

精彩广场

978-1-78310-594-6

New

978-1-68325-167-5

978-1-68325-216-0

978-1-78525-797-1

978-1-78525-799-5

978-1-78525-795-7



5 精彩广场www.parkstone-international.com

精彩广场
New

978-1-78310-593-9

978-1-78310-590-8978-1-78310-585-4

978-1-78525-161-0
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978-1-84484-779-2

978-1-78042-363-0

978-1-906981-46-4 978-1-78160-252-2 978-1-78310-020-0

978-1-906981-45-7 978-1-78042-369-2

978-1-906981-43-3 978-1-84484-933-8 978-1-84484-785-3

978-1-84484-589-7

BACKLIST

978-1-78310-589-2

978-1-78310-584-7

978-1-78525-034-7 978-1-84484-957-4

978-1-906981-42-6



7 精彩广场www.parkstone-international.com

BACKLIST

978-1-78160-250-8

978-1-84484-599-6 978-1-84484-588-0 978-1-78310-566-3 978-1-84484-592-7

978-1-68325-213-9978-1-78042-362-3 978-1-78310-469-7978-1-78310-586-1

978-1-84484-590-3 978-1-84484-838-6 978-1-84484-855-3



8精彩广场 www.parkstone-international.com

BACKLIST

978-1-84484-782-2 978-1-78310-022-4

978-1-78310-017-0

978-1-78310-018-7

978-1-84484-839-3 978-1-84484-956-7978-1-78310-559-5

978-1-78310-588-5

978-1-78310-592-2 978-1-78310-468-0 978-1-78310-587-8

978-1-78160-254-6



9 精彩广场www.parkstone-international.com

BACKLIST

978-1-84484-442-5 978-1-84484-788-4 978-1-78160-237-9

978-1-84484-597-2 978-1-78310-591-5978-1-84484-858-4

978-1-78310-021-7 978-1-78160-229-4 978-1-84484-953-6

978-1-78160-233-1

978-1-78310-467-3

978-1-78310-557-1



10MUSEUMS OF THE WORLD www.parkstone-international.com

MUSEUMS OF THE WORLD

规格：240×290 mm，9.4×11.4 in
200页，大约130幅图。带有防尘套的硬皮封面。

New

与世界著名的博物馆一道，《世界博物馆》专著收集了专题的著作以及当代和历史的展览。毫无

疑问，这两百页的丰富阐释深深吸引着读者。

978-1-68325-177-4 978-1-68325-178-1

In partnership with some of the most outstanding museums, the Museums of the World collection 
presents monographs as well as thematic books in association with temporary and permanent exhibitions. 
200 pages of rich illustrations will without a doubt captivate and enthrall readers.



978-1-68325-171-2

11 MUSEUMS OF THE WORLDwww.parkstone-international.com

MUSEUMS OF THE WORLD
New

978-1-68325-175-0

978-1-78525-077-4

978-1-68325-173-6978-1-68325-169-9

978-1-78525-167-2

978-1-78525-169-6



12世纪艺术 www.parkstone-international.com 12

世纪艺术

规格：238×280 mm，9.4×11 in
200页，大约130幅图。带有防尘套的硬皮封面。

RMB 109

978-1-906981-80-8

世纪艺术典藏向您呈现了艺术世界的革新运动。此系列的每一本书都代表着艺术史上的每次发

展，介绍流派风格的起源、革新与盛行，并展示了每个运动中有影响力的艺术家。

The Art of Century collection offers a comprehensive look at the movements that have revolutionised the 
art world. Each title in this collection highlights a different moment in art history, following the origin and 
evolution of the prevalent style and connecting it to the movements that followed, as well as showcasing 
the influential artists of each movement.

New
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世纪艺术

978-1-78310-473-4

978-1-906981-77-8

New
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世纪艺术

978-1-78310-569-4

978-1-78310-474-1

New



15 世纪艺术www.parkstone-international.com

978-1-78042-119-3 978-1-84484-622-1 978-1-84484-620-7 978-1-84484-848-5

978-1-78160-239-3 978-1-84484-847-8 978-1-84484-743-3 978-1-84484-623-8

978-1-84484-746-4 978-1-84484-460-9 978-1-84484-845-4

BACKLIST





17 www.parkstone-international.com

欧洲艺术

规格：195×238 mm，7.7×9.4 in
256页，大约150幅图。

欧洲大陆系列无疑汇聚了西方艺术史上最著名的艺术作品。文化帝国以及他们的标志性的博物

馆收藏包括油画、雕塑、艺术设计等，代表了欧洲文化。从马德里到伦敦，经过布拉格，旧大

陆的代表作都在这里。感谢博物馆的收藏以及细节信息，使得您，也能探索发现欧洲迷人的文

化遗产。

The European continent gathers together, without a doubt, the most famous works of art, evidence 
of the history of Western art. The cultural capitals and their emblematic museums contain paintings, 
sculptures, or rather works of art, devised by the great artists, representative of European culture. 
From Madrid to London, passing through Prague, the major works of the old continent are presented 
here. Thanks to detailed information about the museums and their collections, you, too, can explore 
and discover Europe’s fascinating cultural heritage.

978-1-78042-009-7

欧洲艺术
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规格：238×280 mm，9.4×11 in
200页，大约130幅图。带有防尘套的硬皮封面。

RMB 109

畅销的“最佳画家”系列，令人视觉震撼的咖啡桌图书，向读者呈现了历史上最著名的画家们的

作品。每一品种专注介绍一位画家，收集了他的绘画杰作，伴随着内容丰富的文章介绍。

The popular Best Of series, visually stunning coffee table books, presents readers with illustrated volumes 
spanning the career of history’s notable artists. Each title focuses on a particular artist, combining informative 
text with a selection of the subject’s masterpieces.

最佳画家

最佳画家www.parkstone-international.com

New

978-1-68325-183-5
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最佳画家

最佳画家 www.parkstone-international.com

New

978-1-68325-181-1

978-1-78525-073-6 978-1-68325-187-3

978-1-68325-214-6
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最佳画家

978-1-68325-179-8

978-1-68325-191-0 978-1-68325-185-9

New

978-1-68325-190-3
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BACKLIST

978-1-78310-124-5

978-1-78310-570-0

978-1-78310-572-4 978-1-906981-41-9

978-1-906981-39-6 978-1-78160-239-3

978-1-78310-472-7 978-1-78310-574-8

978-1-906981-83-9

978-1-84484-902-4978-1-78310-573-1

978-1-906981-38-9 978-1-78310-122-1 978-1-906981-62-4

978-1-78525-157-3

978-1-78525-800-8



BACKLIST

23 最佳画家www.parkstone-international.com

978-1-78042-372-2

978-1-78310-571-7 978-1-78042-374-6

978-1-78525-074-3

978-1-84484-916-1 978-1-78525-076-7

978-1-84484-906-2 978-1-78525-075-0

978-1-84484-908-6 978-1-906981-40-2 978-1-78310-123-8

978-1-78310-575-5 978-1-78160-242-3 978-1-78310-576-2 978-1-78525-085-9

978-1-78525-084-2





1000幅杰出的水彩画

25 图书www.parkstone-international.com

图书

“图书”系列特色是汇集了一些畅销好书，如《1000幅天才杰作》。这个系列介绍了油画、雕

塑、肖像画、装饰艺术、纪念碑，以及素描，共计544页，1000幅图片，它将读者领入一个独特的

宇宙。

The Book collection features some best-selling titles such as 1000 Paintings of Genius. This series 
offers general presentations of paintings, sculptures, portraits, decorative art, monuments, and drawings. 
Composed mainly of around 1,000 illustrations, it will draw the reader into a unique universe throughout 
its 544 pages.

978-1-78310-471-0

New

规格：165×210 mm，6.5×8 in
544页，大约1000幅图。
带有防尘套的硬 皮封面。

RMB 164
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1000幅杰出的画作

978-1-78160-217-1

978-1-78160-236-2

1000幅装饰艺术的杰作



27 图书www.parkstone-international.com

1000座天才纪念碑

978-1-84484-463-0



28图书 www.parkstone-international.com

978-1-84484-803-4

1000幅天才肖像



29 图书www.parkstone-international.com

978-1-84484-215-5

978-1-84484-830-0

1000座天才雕塑

1000幅天才绘画





31 30个千年的艺术www.parkstone-international.com

规格：185×230 mm，7.2×9 in
544页，大约1000幅图。带有防尘套的硬皮封面。

RMB 219

978-1-84484-815-7

30个千年的绘画

New



3230个千年的艺术 www.parkstone-international.com

978-1-84484-817-1

30个千年的雕塑

New
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基本系列

规格：185×230 mm，7.2×9 in
512页，300幅图片。 带有防尘套的硬皮封面。

RMB 219

基本系列的目标为特定画家或艺术史上变革的全品种画作，500多页搜罗了300张图片，加上详细

注解，没有任何细节能逃出这番审视。

The Essential collection aims to cover the full range of work produced by a specific artist or movement 
in art history. With its 300 pictures and more than 500 pages including detailed captions, nothing will 
escape its scrutiny.

978-1-78310-578-6 978-1-78310-577-9

New



35 基本系列www.parkstone-international.com

978-1-78160-235-5

978-1-78310-127-6

BACKLIST





时光收藏www.parkstone-international.com37 时光收藏www.parkstone-international.com

时光收藏

规格：265×317 mm，10.4×12.5 in
256页，大约150幅图。带有防尘套的硬皮封面。

RMB 275

时光收藏系列是我们非常多样的一套精选。每一种书代表着一次艺术史运动，一位

影响深远的艺术家，一个特色的主题，或者一个有趣的题目。每种书256页，约150

幅精美的图片，以及精彩的文章。

The Temporis collection is our most diverse collection. Each Temporis book highlights a 
significant movement, influential artist, dominant theme, or intriguing object. Composed 
of 256 pages and about 150 magnificent images, each title offers a brilliant text that 
presents the context, description and artistic ramifications of each focus. 



38时光收藏 www.parkstone-international.com

978-1-84484-561-3

978-1-84484-634-4

978-1-84484-658-0

978-1-84484-562-0

978-1-84484-646-7

978-1-84484-812-6 978-1-85995-626-7

978-1-84484-643-6 978-1-85995-683-0 978-1-84484-559-0 978-1-84484-809-6

978-1-85995-680-9 978-1-84484-899-7

BACKLIST

978-1-84484-818-8

978-1-84484-880-5

978-1-84484-649-8



39 时光收藏www.parkstone-international.com

978-1-85995-420-1

978-1-84484-553-8

978-1-84484-655-9

978-1-84484-652-8 978-1-84484-840-9 978-1-84484-388-6

978-1-84484-557-6 978-1-85995-684-7978-1-84484-883-6-

978-1-85995-995-4 978-1-85995-018-0

978-1-85995-681-6 978-1-85995-682-3

978-1-84484-436-4

BACKLIST
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Box: 978-1-906981-03-7

中世纪艺术：罗马式艺术-哥特式艺术 
987 – 1489

当覆盖艺术历史的整个时期，这部多卷本作为一个理想的形式给某个特定的主

题提供了更深入的观点。必备系列在同一书套内结合了不同艺术家或运动并揭

示了创新的理念，平行，以及各卷之间的联系并最终给出作为整体的主题的动

态分析。

When covering an extensive period with art history, a multi-volume set acts as an 
ideal format to provide a more in-depth perspective on a particular topic. The Must 
(200 pages x 2 volumes and 260 illustrations) and Prestige (256 pages x 2 volumes 
and 300 illustrations) collections combine different artists or movements together in 
one slipcase revealing innovative ideas, parallels, and connections between the 
individual volumes and ultimately giving a dynamic analysis of the theme as a whole.

规格: 238×280 mm，9.4×11 in
200页，2卷，大约260幅图。
带有防尘套的硬皮封面。

RMB 385
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必备

在艺术史中，术语罗马式艺术用以指代在11世纪初到12世纪末这

一时期。这段时期的特征是拥有各自实践着独特风格的地区学派

非凡的多样性。在建筑以及雕塑中，罗马式艺术表现为未加工的

形式。通过丰富的插图和迷人的文字，本书尽力恢复这一今天常

被后起的哥特风格所掩盖的艺术的重要性。

哥特式艺术被定义为法国北部的教堂的富有力量的建筑。这是一

个在整个欧洲发展超过200年的中世纪艺术运动。摒弃了弧形的罗

马形式，建筑师开始用飞拱和尖拱门开启教堂通向天光。在巨大

的经济和社会变革时期，哥特时代将新的肖像技法包融进来以歌

颂圣母玛利亚—与消沉的罗马时期主题形成强烈对比。拥有丰富

变化的各种艺术形式（建筑，雕塑，绘画等等），哥特艺术为意

大利文艺复兴时期和国际哥特式艺术开辟了道路。
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声望

一本书可能对在某个特定主题有浓厚兴趣的任何人都不够，我们的声望系列在同一书套

中组合了多个作品，以提供了更深入的视点。由于许多艺术家和运动彼此有着不可分割

的联系，这些作品对每个主题呈现出新的有吸引力的观点，突出了令人惊奇的平行性和

每个主题之间的关联。

规格：265×317 mm，10.4×12.5 in
256页，大约150幅图。带有防尘套的硬皮封面。

RMB 495

Box: 978-1-84484-672-6

New

二十世纪的艺术和建筑
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声望

规格: 265×317 mm，10.4×12.5 in
256页，2卷，大约300幅图。带有防尘套的硬皮封面。

RMB 495

内衣的故事

Box: 978-1-84484-796-9
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基本系列

规格：103×140 mm，4.1×5.5 in
144页，大约100幅图。

RMB 329

这个漂亮礼盒套装，呈现了十位最伟大的画家的生平与艺术作品，是一份给予挚爱的完美礼物。

他们的最佳作品，信息丰富的鉴定评论，短小精悍的艺术传奇，一定会打开您对艺术的胃口。

These two beautifully-packaged box sets, a perfect gift for seasoned art lovers and novices alike, offer 
readers a glimpse into the lives and work of ten of the greatest artists in history.

Combining informative critical essays with colour photographs of their best work, these pint-sized 
introductions to ten artistic legends are sure to whet your appetite for art.

New

978-1-68325-201-6

978-1-68325-209-2

978-1-68325-195-8

978-1-68325-193-4

978-1-68325-211-5

978-1-68325-199-6

978-1-68325-203-0

978-1-68325-197-2

978-1-68325-207-8

978-1-68325-205-4



978-1-78160-139-6

45 基本系列www.parkstone-international.com

基本系列

Box: 978-1-78160-161-7

978-1-78160-138-9

978-1-78160-160-0

978-1-78160-142-6 978-1-78160-141-9978-1-78160-143-3

978-1-78160-137-2 978-1-78160-158-7

978-1-78160-159-4

978-1-78160-140-2



46孩子的艺术 www.parkstone-international.com

“孩子的艺术”系列让孩子们开始动手学艺术！每本书都包含5张有趣的，漂亮的，有趣

的最伟大的艺术家作品的图片，每一本都有拼图。通过这些简短易读的文字，孩子们可以

拆开拼成著名的图画，其内容是他们喜欢的东西，发现和探索绘画和雕塑的乐趣。这些拼

图书是一个非常好的让孩子们在娱乐中了解艺术的方式！

The Art for Kids collection lets children get their hands on art! Each book contains five funny, 
beautiful, and interesting pictures by the greatest artists in history, every one of them a puzzle. 
Through short, easy-to-read texts, and by taking apart and putting together famous pictures of 
their favourite things, children will be able to discover and explore painting and sculpture. These 
puzzlebooks are a great way for kids to learn about art as they play!

978-1-84484-764-8 978-1-84484-758-7 978-1-84484-761-7

978-1-84484-752-5 978-1-84484-755-6

孩子的艺术

规格: 242×242 mm，9.5×9.5 in
5幅拼图，25块，加文字，5幅插图

RMB 109



47 我们的地球www.parkstone-international.com

978-1-84484-773-0

978-1-84484-767-9 978-1-84484-770-9

978-1-84484-776-1

我们的地球

“我们的地球”系列突出展现了我们居住的迷人和动荡的世界，以及定义了这

个世界的环境和建筑的特点。这些书中每一部都有精美的照片，它们是我们的

时代的见证，平凡的事物拥有惊人的美丽。

规格: 240×240 mm，9.4×9.4 in
192页，大约150幅图。

RMB 164



中国大陆地区独家发行：
中国图书进出口（集团）总公司
北京市朝阳区工体东路16号

电话：010 65007348
Email: hugolee@cnpiec.com.cn

weibo > http://weibo.com
youku > http://i.youku.com

http://ebook-gallery.com.cn/

 Duokan - http://www.duokan.com/

Jd - http://www.jd.com/
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